
Referat fra bestyrelsesmøde den 31. maj 2023  

Afbud fra Torben og Bjørn var syg 

 

1. Siden sidst 

Klubjakkerne er nu bestilt. 

 

2. Evaluering af  

2.1 Sydfyns 5 daws 

Det gik rigtig fint. Gode terræner og baner. Mange har rost løbene. 

2.2 Skole OL 

Blev ikke til noget i år. 

2.3 Fynsk Sprint Cup 

Det gik rigtig fint. Vejret var godt og folk meget tilfredse. Der var stor udfordring i sværhedsgrad og 

fysik. 

 

3. Sommerafslutning 

Bliver den 27. juni på Thurø. Start og mål ved hallen. Bagefter fællesspisning på strandarealet for enden 

af Svalevænget. 

 

4. Klubhus rengøring efter sommerferien 

15. august. Vi mødes ved 17-tiden. Der trænger snart til at blive malet ude igen- måske kommunen er 

villig. 

 Der kunne ryddes op i mapper og hylder. Fx laves en mappe med årsberetninger, sociale 

arrangementer m.m. 

Lene laver rengøringsplanen for kommende år. 

 

5. Træning i efteråret 

Jes laver et udkast til en plan. Der bliver fællesspisning efter hver Byfræs 

 

6. Intro til nye medlemmer bl.a. til o-service 

Vi arrangeres en klubaften for nye og gamle medlemmer den 22. august efter træning.  

Klubben serverer kaffe og brød og de nye medlemmer kan spørge løs.  

Der kan fx instrueres i hvordan man tilmelder sig på O-service, hvordan man laves baner i Condes, at 

bruge O-track, at tegne i Ocad m.m. 

 

7. Faste poster 

Vi søger SvendBy-puljen til at reparere ødelagte poster, flytte poster og sætte flere poster op fx i 

nærheden af klubhuset 

 

8. Evt. 

Klubmesterskab i år afholdes af Fåborg den 2. december med efterfølgende fælles julefrokost for de 

fynske klubber. Middelfart er inviteret med. 

 



Vi søger forskellige Fonde til indkøb af et sæt o-løbs materialer (enheder, stænger, skærme, SI-penne 

og strimmelaflæser), som klubben kan låne ud til skoler.  

 

Svendborg skal stå for et ungdoms U1 kursus 18-19. november (skønnet max 60 deltagere børn + 

voksne). Vestre Skole er egnet til overnatning.  

Klubben sørger for indkøb af mad, at finde/foreslå 2 skove og udlåner kortfilerne til disse. Vi planlægger 

på næste bestyrelsesmøde. 

 

Næste møde 7. september kl. 19. 

 

 

Referent 

Annette 

 

 


